
 

Pagina 1 van 3 
 

 

Verslag van de informatieve commissie Sociaal Domein, gehouden op dinsdag 19 september 2023 
om 19.30 uur in de raadzaal het Koetshuis, Boom en Bosch te Breukelen. 
 
Aanwezig 
Voorzitter Ike Roetman 
Raadsadviseur AnneMarie Hiemstra 
 
De leden 
Lokaal Liberaal Kenneth de Boer 
D66 Peter van Dam 
VVD Bas van Schaik, Jeffrey van Vrouwerf (4) 
GroenLinks Mariet Brandts 
CDA Sarah van Lindenberg-Hes 
Streekbelangen        Naomi Vervaart, Jan van Sligtenhorst 
PvdA Lukas Burgering  
Samen Stichtse Vecht Primla Jaipal, Riette Habes (4, 5) 
BVNL Edwin Marinus 
Het Vechtse Verbond Nick Jansen 
SP Tineke de Vries, Giovanni Janssen (4-6) 
ChristenUnie SGP Victor van Dijk (5, 6) 
Afwezig: Nieuw Links 
 
Burgemeester en Wethouders: Karin van Vliet, Dick Polman 
Ook aanwezig: Sosja Rooijmans, Jeffrey de Campos Cardoso, Ger-Jan Marsiljé, Sjoerd van der Es 
(Vecht en Omstreken), Vincent Raats en Else Boss 
   
 
1. Opening 

De voorzitter opent de commissievergadering en heet de belangstellenden, kijkers, wethouders 
en commissieleden welkom.  
 

2. Vaststellen van de agenda 
De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 

3. Kernenfoto’s sociaal domein 
Wethouder Karin van Vliet licht toe dat de kernenfoto’s een beeld geven van wat er speelt in de 
verschillende kernen en dorpen. Via een interactieve werkvorm kunnen de commissieleden 
vanavond -in de rol van betrokken inwoner (a-politiek)- de foto’s aanvullen. 
 
Sosja Rooijmans en Jeffrey de Campos Cardoso geven een toelichting op het proces. Er is met 
actieve inwoners, stakeholders en sleutelfiguren gepraat en gebruik gemaakt van data. De fase 
van analyse, prioriteren, uitvoering en monitoring volgen nog. Per kern is de relevante informatie 
op een A4 samengebracht. De komende tijd nog worden de foto’s aangevuld. In oktober wordt 
een nieuwe versie gemaakt. De presentatie is bij de agenda gevoegd. 
 
De commissieleden worden uitgenodigd om rond te lopen, de kernenfoto’s te bekijken en input te 
geven. Van de input wordt een verslag gemaakt. Enkele opmerkingen na afloop: 
- Gezondheid en problematiek: 37,8 % maakt zich zorgen over de opvoeding. Waar zitten die 

mensen (wijk/ sociale klasse)? Hoe is dat getal te duiden? 
- Mist openbaar vervoer als item. Waarom is het item ‘vertrouwen in de gemeente’ niet bij 

Maarssenbroek opgenomen? Is het gesprek met kerken aangegaan? Is er bij omliggende 
gemeenten gekeken? Is er input van andere afdelingen over nuttige info/ cijfers?  

- Waar houdt het Sociaal domein op en begint het Fysieke domein? 
- Wordt de informatie ook gepubliceerd in bijvoorbeeld de VAR? 
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- De groep waar zorgen over zijn leest wellicht deze staatjes niet. Hoe kom je in gesprek? 
- Waar vergelijk je mee? Het landelijke gemiddelde? Met gemeenten/ kernen die op ons lijken? 
 
Het onderwerp komt in januari in een informatieve commissie terug. Verder landt de informatie in 
de kadernota. 

 
4. Gemengd wonen sportpark de Heul Loenen aan de Vecht 

Omgevingsmanager Ger-Jan Marsiljé en Sjoerd van der Es (manager wonen bij Vecht en 
Omstreken) geven een presentatie. Deze is bij de agenda gevoegd. 
 
Er wordt een update over de procedures gegeven. Qua ontsluiting is de gemeente in gesprek 
met de provincie. In het kader van participatie & communicatie zijn keukentafelgesprekken 
gevoerd, artikelen geplaatst en bijeenkomsten voor direct belanghebbenden, geïnteresseerden 
en de sportclubs georganiseerd. De raad heeft een werkbezoek aan de locatie gebracht tijdens 
de summerschool en morgenavond is er een excursie naar een soortgelijk project in Woerden. Er 
is een grote belangstelling voor de woningen. De directe leefomgeving is zeer betrokken en er is 
ook bezorgdheid en onwetendheid over de beoogde doelgroep (voormalig daklozen en starters). 
 
Sjoerd van der Es licht toe dat de bewoners een contract voor 15 jaar krijgen. De woningen gaan 
zo’n 50 jaar mee en kunnen ook op andere locaties geplaatst worden. Hij laat schetsen zien van 
de woningen. De opzet is zo dat er veel ontmoeting mogelijk is. De woningen zijn goed 
geïsoleerd en hebben een warmtepomp. 
 
Planning: in oktober wordt de omgevingsvergunning ingediend. Daarna kan bezwaar gemaakt 
worden. De units worden dan al wel besteld en er wordt gestart met het bouwrijp maken van de 
grond. Mocht de locatie niet doorgaan, dan gaat men uit van plaatsing op een andere locatie.  
 

 Een samenvatting van enkele vragen en antwoorden: 
- Er komen geen parkeerplaatsen op het terrein (rondom de ontsluiting is er nog overleg met 

de provincie gaande) maar bij de sportclubs. Er komt wel bereikbaarheid voor de 
hulpdiensten. 

- Een gezamenlijke buitenruimte kan door de bewoners zelf worden vormgegeven. 
- Hoe groot is de weerstand en kan die voor vertraging zorgen? Een aantal omwonenden heeft 

aangegeven bezwaar te willen maken. 
- Ervaringen van gemengd wonen uit de omgeving worden meegenomen. 
 
De heer Klaver uit Loenen aan de Vecht krijgt het woord om de commissie toe te spreken. Hij 
geeft aan dat de omwonenden niet tegen de woningen zijn. Maar men heeft wel grote zorgen 
over de locatie. Hij herkent zich niet in de keukentafelgesprekken. Hij doet een oproep om 
alternatieve locaties mee te nemen/ te onderzoeken. Die zijn er volop.  

 
5. Voortgang beheersmaatregelen TIM Stichtse Vecht 

Wethouder Dick Polman geeft aan dat hij met grote regelmaat de ontwikkelingen rondom TIM 
met de commissie deelt. Hij heeft in juni een stand van zaken gegeven en ook in november komt 
het onderwerp TIM in de informatieve commissie terug. Hij vindt het belangrijk de commissie te 
blijven informeren tot er meer stabiliteit is. Het college is voornemens het contract met TIM te 
verlengen. Dit wordt straks verder toegelicht. 

 
Vincent Raats en Else Boss, adviseur SD nemen de commissie mee in de ontwikkelingen. De 
presentatie is bij de agenda gevoegd. 
 
Stand van zaken beheersmaatregelen: 
- Afschalen/ afsluiten cliëntendossiers is afgerond.  
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- Transformatie WMO-begeleiding (o.a. voorliggende voorzieningen en top 50 dossiers qua 
kosten): acties zijn ingezet. Beweging dure zorg terugbrengen binnen woonsituatie (maar die 
moet de gemeente weer financieren).  

- Samenwerking voorveld: afspraken over toegang en wat waar thuis hoort qua zorg. 
- Normalisatie: onderwijs heeft belangrijke rol bij doorverwijzing. Wordt geïntensiveerd. 
- Verordening: koppelen aan hervormingsagenda Jeugdwet. 
 
Welke bewegingen zijn er te zien? Aan alle kanten neemt de sterke stijging van de instroom af 
(aantal klanten, wijkteam, wegzetten cliënten bij onderaannemers). De uitstroom is nu groter dan 
de instroom. Maar in het financiële beeld is deze beweging nog niet te zien. We kruipen naar de 
bovenkant van de bandbreedte, maar de verwachting is dat ook dit gaat kantelen. Voor 2023 (via 
een aanvullend budget) en 2024 (via de kadernota) zal bijgeplust moeten worden. 

 
Ter verdieping van de beheersmaatregelen wordt ingezet op onder meer data-analyse, meer 
kennis bij de front-office, de voorliggende voorzieningen voor het onderwijs bekijken, een 
verdieping op de contracten met onderaannemers en doorlopende acties zoals verder 
automatiseren.  

 
Er zijn verschillende scenario’s in beeld gebracht m.b.t. het wel of niet verlengen van het contract 
met TIM. Deze scenario’s zijn in de sheets opgenomen. De conclusie is dat alles overwegend 
verlenging de beste optie is. Voor 1 november moet het college een formeel besluit nemen over 
de verlenging. Op 14 november is er opnieuw een informatieve commissie.  

 
Een samenvatting van enkele vragen en antwoorden:  
- Komt er geen waterbedeffect in het voorveld? Worden we er als gemeente beter van als de 

uitstroom groter is dan de instroom? Of verschuiven de kosten en betalen we het alsnog? In 
het voorveld zijn de voorzieningen goedkoper. Als we de transformatie voor elkaar krijgen 
worden we er beter van. Het gaat er uiteindelijk om dat mensen de goede zorg krijgen. 

- Voorbeeld van normalisatie onderwijs? Diagnostiekvragen ADHD: een diagnose an sich helpt 
niet. En niet elk druk kind dat druk is in de klas heeft een ADHD-stempel nodig. 

- Signalen vanuit de huisartsen: wachtlijst is probleem en niet zomaar op te lossen. Als TIM 
eenmaal de ondersteuning biedt, is men tevreden. We hebben met elkaar wat te doen in 
normaliseren en vragen op juiste plek terecht laten komen. 

- Facturering: wijk- en specialistisch team is fte-georganiseerd. Bij de onderaannemers PxQ. 
 
6. Sluiting 
De voorzitter dankt de belangstellenden, wethouder en de commissieleden en sluit de vergadering 
om 22:41 uur. 
 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 
 
AMH, 20-9-2023 
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